
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 19
Pavlovičky

Č. 10 / 2023 02. 10. 2023 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Chalupová Zita, PhDr., Smyčka Zdeněk, Přerovská Jarmila, Galuszková Dana, MUDr. Ph.D.
MBA, Kürfurstová Božena, Kochová Veronika, Ing., Mutinová Kateřina, RNDr., Čáslava
Dušan

Omluveni: Vejrosta Dan

Hosté: Hana Vyroubalová

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
1. Hluk z areálu firmy Bikos
2. Pavlovické babí léto
3. Estetizace 2024
4. Oprava kanalizace v ulici Roháče z Dubé
5. Vybudování chodníku v Gorkého ulici

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

Usnesení:
Jednání KMČ navštívila Hana Vyroubalová, obyvatelka ulice Na Zákopě, která řeší s Krajskou hygienickou
stanicí hluk, který v noci ruší občany. Způsobuje ho provoz nakládky a vykládky zboží ve firmě Bikos v ulici Na
Zákopě za železniční tratí cca mezi 4:00 a 5:30. 

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Projekt chodníku v Gorkého ulici - Před uzavřením
STO na rohu ulic Chválkovické a Veverkovy - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 5/2023 ze dne 02. 05. 2023: Zeleň v Pavlovičkách - Vyřešené
Zápis č. 5/2023 ze dne 02. 05. 2023: Herní prvky na hřišti v Kampelíkově ulici - Před uzavřením
Zápis č. 6/2023 ze dne 05. 06. 2023: STO Edisonova - Před uzavřením
Zápis č. 7/2023 ze dne 03. 07. 2023: Zeleň v Pavlovičkách - Před uzavřením
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Bezbariérové nájezdy na chodníku v Divišově ulici - Před uzavřením
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Oprava chodníků - Před uzavřením
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Ořezy zeleně v ulici Na Zákopě - Předáno

5 Projednávané záležitosti

Usnesení:
1. Již dříve si KMČ lidé stěžovali na hluk z areálu firmy Bikos, kterým obtěžuje obyvatele přilehlých ulic v noci.
Paní Vyroubalová situaci řeší s hygienou, bylo naměřeno překročení limitu hluku o 10 dB, což je v nočních
hodinách hodně. Firma nyní zpracovává odbornou studii, na jejímž základě by měla být vybudována
protihluková opatření. KMČ vyřešení této věci podporuje, prostřednictvím městského rozhlasu budou lidé
vyzváni, aby se přihlásili ti, kterým hluk vadí: mohou oslovit členy KMČ, které osobně znají, nebo kontaktovat



KMČ na e-mail nebo telefon, které jsou ve vývěskách KMČ. Podle počtu dotčených osob KMČ rozhodne o
dalším postupu.
2. V neděli 17. září proběhlo na hřišti v Lindnerově ulici Pavlovické babí léto. Počasí se vydařilo, akci navštívilo
několik stovek lidí - více než sto dětí si vyzvedlo soutěžní kartičku.
3. V souvislosti s využitím prostředků estetizace 2024 obdržela KMČ návrh na vybudování hřiště pro psy. V
Pavlovičkách ovšem není vhodný prostor, navíc leží na okraji Olomouce a občané mají více možností vyrazit se
psy do okolní přírody. Proto budou finance využity např. na výsadbu (v ulici Na Zákopě) a na vyčištění domku
pro řidiče tramvají na točně v Edisonově ulici: je pomalován graffiti.
4. Občané se ptají, jak dlouho bude trvat oprava kanalizace v ulici Roháče z Dubé. KMČ tyto informace zjistí.
5. V loňském roce si KMČ objednala studii na vybudování nového chodníku v ulici Gorkého (od školy po ulici
Lindnerovu). Jaroslav Šulc z odboru dopravy k tomu sdělil: Projektová dokumentace ,,Gorkého, chodník" řešící
doplnění chybějícího chodníku od základní školy v ulici Čadova směrem k ulici Lindnerova, je zpracovaná a
odevzdaná ODUR. Akce ,,Gorkého, chodník" se stavebně napojuje na akci ,,Gorkého, U Podjezdu - rozvoj
cyklostezek na území města", jejímž zadavatelem je odbor investic. Realizace chodníku je tedy možná až po
zrealizování akce ,,Gorkého, U Podjezdu - rozvoj cyklostezek na území města". Obě akce budou zařazeny do
plánu pro příští rok. S ohledem na schválení investičního rozpočtu a velkých oprav bude následně řešena jejich
realizace.

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Oprava kanalizace v ulici Roháče z Dubé

KMČ požaduje informaci, jak dlouho bude ještě trvat oprava kanalizace v ulici Roháče z Dubé a bude-li na ni
navazovat nějaká další oprava na území Pavloviček.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 10 / 2023

Datum schválení zápisu: 10. 10. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Chalupová Zita, PhDr.

Zapsal/a:
Chalupová Zita, PhDr.

Ověřil/a:
Mutinová Kateřina, RNDr.


